

Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 02.11.2021

Deltagere: Bestyrelsesmedlemmer i HG fodbold Tid: d.02.11.2021 kl. 19.00 - 21.30 18.45 - 19.00 Fotografering af bestyrelsen Sted: Klublokalet		Mødeleder: Peter Ditlevsen Referent: Jens-Erik Petersen Fraværende med afbud: Asbjørn og Michael Helsinghoff			
0.	Orientering om planer om 1. div. damer	Hvad skal vi udrette? Tage status til efterretn.	Proces. Steen Hansen og Leon orienterer og bestyrelsen spørger ind		Punktet blev udsat til den 17. november klokken 19,30 Peter indkalder til mødet, der er et orienteringsmøde
1.	Dagsorden og godkendelse af referat	Godkendelse af den udsendte dagsorden. Punkter kan påsættes mødet inden start	Automatisk godkendelse af referat, hvis der ikke er gjort indsigelse senest 8 dage efter udsendelse	5	Det blev besluttet, at referatet laves efter hvert punkt og godkendes her.
2.	Økonomi a Status b Nye aftaler med trænere og andre c andet Materialeforvalter d Sponsoraftale med Seiffert Sport e Udlevering af trænerøj f Orientering om kontingentstigning	Tommy Lauth orienterer		15	a Rigtig god økonomi, der følger budgettet. Næsten 900 medlemmer, hvilket medvirker til den gode økonomi. Små 20 medlemmer i restance. Tommy følger op. Nye mål købt af tidligere bestyrelsen for godt 60000,- kroner b Manglende trænerkontrakter skal laves og underskrives. Ligeledes med vaskerimedarbejdere. Tommy, Peter og Jens-Erik får aftalerne på plads. c Peter og Jens-Erik laver aftalerne på plads med Martin Møller, der står for Materialehytten. Søs Abel godkender køb fra U 14 og nedefter. Michael Helsinghoff fra U 15 og op. d Ny aftale med Seiffert Sport er under forhandling inklusiv Seiffert Arena. e Kim Jensen udarbejder oversigt over udleveret HG tøj samt

					kriterier for hvem, der skal have udleveret tøj efter hvor lang tid. Kim laver en udleveringskvittering med krav om tilbagelevering efter stop i HG f I en kommende Info til alle medlemmer vil Peter begrunde forrige bestyrelses beslutning om kontingentstigning
3.	Træningsplan fra uge 43 og til jul	Jens- Erik orienterer om den gældende plan samt ønsker om ændringer	Hvem gør hvad, hvis der skal ændres noget?	10	Orienteringen om træningsplanen blev taget til efterretning I tilfælde af kampe på træningsaftener prioriteres træningen, men kan efter aftale med berørte hold accepteres. I modsat fald må man søge bane andet sted.
4.	Principper for fordeling af træningstid og -steder	Forslag eftersendes	Det er vigtigt at baneudvalg har nogle regler at fordele baner og træningstid efter	5	Forslag om kriterier for tildeling af træningsbaner i vinterhalvåret behandles på en senere temadag
5.	Sportsligt udvalg a Børn og unge (Søs) b Herresenior (MH) c Piger og damer (KJ og HH) d U 16 sagen (PD og KJ)	Orientering fra de respektive udvalg. Beslutning hvis nødvendigt		15	Referat fra tidligere møde modtaget og taget til efterretning. Michael Blæsbjerg er stoppet som U 16 pigetræner. Nye trænermuligheder undersøges. Møde herom afholdes snarest jvf punkt d
6.	Nøgleliste og tøjpakke	Status	Hvem skal have nøgler og brikker jvf liste Hvordan får vi et overblik over udleveret tøj og hvem skal have hvad	5	Nøgle- og brikliste ajourføres sammen med Philip. Tøjpakke behandlet under pkt 4 e
7.		Status på Sportscollege	Noget nyt?	5	Intet nyt. HG Fodbold piger bør have en repræsentant i koordinationsudvalget på Sportscollege.
8.	Arbejds- og ansvarsfordelingsplan	Er alt fordelt og på plads?		10	Oplæg fra Jens-Erik blev kort drøftet. Vi arbejder videre med oplægget på en Temadag den 13. november klokken 9,00 til 12,30
9.	Kommunikation	Peter Ditlevsen	Nogen emner til ansættelse?	5	Der ansættes en af vore unge piger som kommunikationsansvarlig. Peter er tovholder.

10.	<p>Hvilken struktur skal vi have i fremtiden omkring vores trænere og ledere? Skal vi have årgangsansvarlige, skal vi have head of coaching mm. Skal strukturen være ens på herre og dame siden? Forældretrænere eller ej? Hvornår og hvordan? Hvordan kan vi sikre den mest attraktive fodboldklub for både trænere og spillere.</p>	Kim Jensen/ Sportsligt Udvalg	<p>Drøftelse af oplæg fra møde i Sportsligt Udvalg</p> <p>ref fra sportsligt udvalgsmøde kommer i særskilt mail. Det kunne være fint om det kom med ud som bilag Kim</p>	30	<p>Behandlet under pkt. 8</p> <p>Vi lejer os ind på en web-mail hvor der oprettes mailadresser, som refererer til de enkelte bestyrelsesmedlemmer.</p> <p>På Kluboffice er der en dokumentgruppe, som vi skal bruge frem over. Henning Olsen er tovholder her.</p>
11.	<p>Evt. hvor intet kan vedtages men alt drøftes</p>		<p>Fodboldskole afholdes første uge af skolernes sommerferie. Tommy er "skoleleder!"</p>	5	